



# agenda

Betreft	Stuurgroep Toegangstesten 2a
Vergaderdatum en -tijd	15 september 2021 8:30
Vergaderplaats	Webex
Aanwezig	
Afwezig	
Kopie aan	

## 1. Opening

- *Bijlage 1. Concept verslag Stuurgroep toegangstesten 8 september*
- Geen op of aanmerkingen op het verslag van vorige vergadering.

## 2. Testcapaciteit (SON – 5.1.2e )

### a. Update capaciteitsmanagement

- Nog niet aangepast naar nieuwe besluitvorming van 14 sept. Maar zal ongeveer gelijk zijn aan de zwarte lijn in de figuur.
- Er lopen gesprekken met de XL-locaties over opengaan in weekenden.

### b. Inschatting testbehoefte (per veiligheidsregio)

In dit scenario nieuwe besluitvorming ook nog niet verwerkt. Veiligheidsregio's waar een XL-locatie is, zijn geel gearceerd. In de figuur zijn de tekorten per veiligheidsregio in de 2 komende weekenden zichtbaar, zie rood gearceerde cellen.

### c. Verandering capaciteitsmanagement vanaf 11 oktober

Wg gaat nadenken over handelingsopties als na 11 okt de inschrijvingen van testaanbieders tegenvallen; verschillende opties denkbaar (actiepunt).

- Handelingsopties voor korte termijn (voor 25 sept); witte vlekken zijn besproken en OH wordt gemonitord. Daarnaast ook afspraak tussen VWS en SON om op een legale manier de witte vlekken in te vullen; eventueel witte vlekken invullen met gunningen. 2 Waddeneilanden hebben bijv. geen locatie.
- Verzoek vanuit wg aan SON om de beleidsinschattingen te blijven maken omdat dit goede inzichten geeft voor beleid.
- Testaanbieders op de Waddeneilanden wordt opgepakt door wg (actiepunt).
- Aantal aanmeldingen van organisatoren voor evenementen bij SON: geen duidelijke stijging te zien in de laatste dagen.

### d. Realisatie testen

- *Bijlage 2. 20210914 SON Capmanagement update*

### 3. Actiegroep implementatie coronatoegangsbewijzen (VWS –

5.1.2e

5.1.2e

Datum

11 maart 2021

#### a. Update

- Veiligheidsberaad was gisterenavond 14 sept. Over handhaving volgt nog besluitvorming (vervolgoverleg (morgen) met VR). Rijk heeft budget beschikbaar gesteld voor de handhaving (45 mln). Bij excessen wordt er gehandhaafd, maar hoe en in welke mate moet gesprek nog over gevoerd worden. Vrees bij de ondernemers is dat ze bang zijn dat zij wel controleren, maar de buur-ondernemer niet.
- Initiatieven en ideeën vanuit de actiegroep worden gegroepeerd, geprioriteerd en uitgevoerd, daarbij worden plannings gemaakt en verantwoordelijken benoemd/aangewezen. Verder ook bezig met communicatie.
- Met de mystery guests kan zicht verkregen worden op de effectiviteit van de handhaving en naleving door de ondernemers. Inzet van mystery guests zal nog 3 weken na 25 sept worden voortgezet. Aanvullend zullen ook signalen verzameld worden vanuit handhaving in gemeenten, waarbij er direct contact is met de grote steden, zodat daar een goed beeld uit naar voren komt.
  - Wat is een acceptabel compliance niveau m.b.t. naleving? In mystery guest onderzoek tot nu toe was dat 50% (verschillend per sector). Bedoeling is dat compliance omhoog gaat, als het goed geïmplementeerd wordt. Streven is zo hoog mogelijk, maar (te) lastig daar een cijfer aan te koppelen. Nu nog wel weerstand bij ondernemers, maar ook bij handhavers en gemeente. Dat zijn groepen waar actiegroep zich op richt.
- Handhavers vanuit gemeente worden in eerste instantie m.n. ingezet als cityhost/support voor de ondernemers; hulp bieden, adviseren, zichtbaar zijn.
- Verzoek om resultaten van mystery guest onderzoek te presenteren in de sg bij de update en resultaten vanuit de actiegroep (actiepunt).
- Beleid: er moet een centrale toegang zijn waar controle plaatsvindt. In de regeling die nu voorligt staat dat er over die controle samen met de gemeente kan worden gesproken hoe die kan worden vormgegeven door de ondernemer. Het maken van afspraken met gemeente is onderdeel van het Verbeterplan. Idee is dat ondernemers van tevoren nadenken over hoe ze het gaat doen en dat de gemeente een inschatting kan maken van het risico.
- Morgen is er een info sessie vanuit SON met de brancheverenigingen en de koepelorganisaties van de sectoren, over wat hen te wachten staat. Vraag vanuit 5.1.2e EZK of 5.1.2e aan zou kunnen sluiten bij die sessie. 5.1.2e is daar vanuit VWS ook bij. 5.1.2e sluit graag aan.

#### b. Aanpassing taakomschrijving stuurgroep

- Bijlage 3. Voorstel Update Taakomschrijving 2021-09-07 vs 2.0

Geen vragen of opmerkingen over de update vanuit sg, daarmee vastgesteld.

### 4. Sluiting

- SON is in gesprek met verschillende achterbannen van organisatoren om ze op te roepen zich aanmelden. SON ook in gesprek met VNG over ondersteuning.
- 5.1.2e is er vanaf volgende week 3 weken met vakantie. 5.1.2e 5.1.2e neemt haar taken over.